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Visje cene cisc~nja 
• grezn1c 

~-N_A_ J~G_O_DI~ _[)?~ 

Cerklje - Z julijem so v ob
a.ni Cerklje v veljavo stopile 

_ nove cene storitev, poveza
nih z nepretocnimi grezni
cami, obstojeami greznica
mi in malimi komunalnimi 
cistilnimi napravami. Ko
mu:ilala Kranj je izrafun za 
prihodnje obdobje pripravi
la in poslala v potrditev ob
cinskemu svetu ze spomla
di; glede na to, da so bµi na 
seji izrazeru porrusleki o pre
dlaganem zviSanju cen,' je 
bila obravnava prekinjena in · 
se jenadaljeva)a v juniju. Kot · 
·so pojasnili v komunalnem 
podjetju, na ceno storitev 
najholj vplivajo sqosek prev
zema blata, amortizacija de
lovnih sredstev in pogohsko 
gorivo ter stroSki dela, .upo
Steva pa se tudi predvideno 
stevilo novogradenj na ob
mocjih, kjer Se ni kanaliza
dje, in naat prikljulevanja 
na kanalizacijsko omrezje. 

• Posebno veliko pozornosti 
je vzbudila nova cena omre
znine, ki je od dosedanjeviS-· 
ja za 377 odstotkov. Razlog 
je v poenotenju cene za go-· 
spodinjstva, ki so prikljule
na na k:analizacijski sistem, 
in za tiste, ki irnajo grezru
ce ali male astilne napra
ve, na izrclfun same cene pa 
so . vplivala zlasti vlaganja v 
Centralno &tilno napravo 
Kranj, so izvedeli cerkljan
ski obl'inski svetniki. Podzu
pana pojasnila ruso preprica
la, zato ni podprl predlaga
ne cene omrefn4ie 3,32 evra 
na mesec (s poralunom brez 
DDV). Za stontev prevzema 
ravnanja z blatom je bila pre
dlagana in vecinsko potrje
na dobrih 22 odstotkov visja 
cena 0,7460 evra ria kubicrii 
meter dobavljene pitne vode 
(brezDDV). Tasporalunom 
znasa 0,8620 (brez DDV) 
in ho veljala do julija 2026, 
cena omreznine pa je bila po
trjena za obdobje enega !eta. 

Nadaljujejo asfaltiranje ceste na Osolnik 
Medvode- Oblina Medvode zalenja novo fazo asfaltiranja 
ceste Sora--Osolnik. lnvesticija obsega asfaltiranje550 metrov 
dolgega odseka od konca te obstojecega asfalta spodnjega 

. dela ceste V smeri proti objelqu Osolnik 1. Gre za eno izmed 
prioritetnih investicij, ki jih je predlagala Krajevna skupnost 
Sora. Na Obcini Medvode si prizadevajo, da skladno s financ
nimi zmoznostmi asfaltirajo.cim vec makadamskih cest na 
obmolju Polhograjcev. Dela bo izvedlo podjetje Gorenjska 
grad bena druzba, njihova pogodbena vrednost pa je slabih 
155 ti soc evrov. Dela bodo zakljucena predvidoma do konca 
poletja. Vzpostavljena bo delna zapoia ceste z oblasnimi po-
polnimi zaporami. . 

I 

V Medvodah sedem 
obCinskih nagrajencev 
Rdeca nit slavnostne seje ob obcinskem prazniku 0bc'.ine Medvode so bili mostovi v razlicnih oblikah in 
simbolnih pomenih. 

MAfA BERTONCELJ . . ' . . . . . . . . . . . . . . . . . ' . . . . . 
Medvode - Minulo sredo, 
vecer pred obanskim pra
zrukom- rojstnim dnem Ja
koba Aijaza, s~ se V Medvo
dah s podelitvijo .obcinskih 
priznanj poklonili obca
nom, ki s svojirn delom ak
tivno sooblikujejo skupnost. 

Naziv mladi up Medvod je 
prejel Andraz BaMek (v nje
govem imenu je priznanje 
prevzela babica Irena Bab
sek), medalji obclne Med
vode Sonja Porenta in Zvon
ka T Sima( Podeljene so 
bile tudi Stiri plake te Jakoba 
Aljaza, ki sojih prejeli Urska 
Ojukic (priznanje je prevze
la mami Lulka Djukic), Va
nja LocniSkar, Ivan Spenko 
in skupina Metals!eel. Ko
misija za priznanja Obane 
Medvode je letos talco pode
Wa. sedem priznanj, kar pei 
riagrajencem s podrocja kul
ture,njenodelopa jepredsta
vii predsednik Roman Ve
ras. Zupan Nejc Smole se je 
V nagovoru zahvalil vsem le
tosnjim prejemnikom pri,
znanj in poudaril pomen 
skupnosti ter druzberiih 
vrednot danaSnjega lasa. 
» V druzbi irna vsak clan svo
jo vlogo. Morebiti ta ni naj
holj izpostavljena, a vsakdo 

Letosnji obcinski nagrajenci v Medvodah skupaj z iupanom Nejcem Smoletom 
/ Fo10: Ptter Koltnlna 

jo ima. Biti de! skupnos
ti torej najprej prinaSa od
govornosti. Ko te odgovor
nosti sprejmemo in jih z.ivi
mo, takrat lahko Sele pridejo 
pricakovanja. Ljudje,ki talco 
zivijo,· ne bodo ilikoli · svo
jih ozk:ih interesov postavi
li pred skupnost. Da_ se tega 
zavedajo, so s predanirn de
lom, vsakdo na svojem po
drocju, pokazili tudi nasi 
danasnji nagrajenci. Od tis
tih, ki so v cvetu mladosti in · 
up Medvod, do tistih, ki za 

skupnost ·delate ze praktic
no desetletja. lskreno in iz 
srca: hvala vam za to! Vi in 
se mnogi drugi, ki skupnost 
zivite, ste najholjSi garant in 
vcasih tolazba, da bodovred
note, na katerih je utemelje
na slehema druzbena skup
nost, pretivele tudi cas uni-. 
cujocega individualizma in 
egoizipa,• je med drugirn 
povedal Smole. 

V kult1!,rnem programu 
slavnostne seje obcinskega 
sveta so sodelovali Godba 

Medvode, skupina Metalste
el, violinistka Anja Bukovec 
in vibrafonist Inti Pucihar. · 
Rdeca nit prireditve so bill 
mostovi v razlicnih oblikah 
in simholnih po~enih. Po 
zaklju&u slavnostne seje je 

· slediloslovesnoodprtjenove 
brvi za k!)lesarje in pesce cez 
reko Savo. Dogodki ob tej 
no.vi pridobitvi so se· zvrsti
li ~e v sohoto in se zakljuali 
s koncertom Nine Puslar, ki 
je v Medvode privabila mno-_ 
zjco obiskovalcev. 

lnvesticijev soli V Zelezni_kih 
Na Osnovni'foli Zel'eziliki so izvedli akusticno oblogo je_dilnice., P.oleg . 
tega pa bodo med pocitnicami dogradili pleialno steno in uredHi dodatno 
ucilnico, saj bo en razred prvofolcev vec. 

ANA Susie 

Zelezniki - Na Osnovni soli 
(OS) Zelezniki hodo v novo 
folsko leto vstopili z vec pri
dobitvami. Minuli teden so 
ze izvedli akusticno oblogo 
jedilnice. Kot je pojasnila 
ravnateljica Monika Cerna
.far, ho jedilnica tako post.a
la topel prostor, ki bo omo
golal kulturno uzivanje hra
ne pa tudi izvedbo raznih do
godkov in skupinsko d elo, 
kardoslej ni bilo mogole, saj 
je bil hntp Sestkrat prekora
ten. Izvedba akustlrne oblo
ge je stala 23 tisol evrov in 
jo ho finandrala Oblina Ze
lezniki, deloma iz participa
tivnega proracuna. 

Lotili so se tudi ze ure
janja dodatne utilnice, saj 
bodo v novem solskem 
letu name_sto dveh imeli tri 

oddelke prvega razreda. V 
foli imajo po besedah rav
nateljice sicer dovolj ual
nic, a dve_namenjajo pred
folski vzgoji. 'Novo ulilnico 
bodo tako pridobili s preu
reditvijo atalnice. »Doda
tni prvi razred bomo na
mestili v istem nadstropju · 
kot ostala prva razreda, kar 
pomeru, da bomo en dmgi 
razred preselili nadstropje 
visje in posledicno en peti 
razred V u'rnnico v_bivSi ti
talnici,« je razlozila ravna
teljica in dodala, da gre za 

. zacasno resitev. Z obcino 
so se dogovorili, da citalni
co odstopijo za dve leti. Kot 
je dejala, bo v tern casu tre
ba poiskati dolgorocno resi
tev, v dogovoru z obcino pa 
iscejo resitve za vrtcevska 
oddelka, s timer bi naio v 
foli pridobili ulilnice. 

Hkrati z dodatno ucilru
c9 bodo preuredili tudi nek
danjo rilunalniSko ucilru
co VI. i. sejno sobo, ki bona
menjena timskemu · delu, 
sestankom , izvajanj;; doda
tne strokovne pomoa ucen
cem ... Zelo tudi 'pogresa
jo vecji prostor za sreceva
nje in delo uateljev - zbor
nico. » V drugem nadstropju 
homo tako uredili prostor, 
namenjen slrrambi materi
ala in pripomockov za pouk 
na razredni stopnji ter sku
pnemu nacrtovanju pouka 
za uateljice razrednega po
uka,« je pojasnila Cemafai
jeva indodala, da vse investi- · 
dje finandra oblina. 

Predvidoma konec julija ali 
V zacetku avgusta Se ho zaCe• 
la tudi dograditev plezalnib 
povrsin v solski telovadnici, 
za kar jirn je obana odobrila 

V jedilnici OS_ Zelezniki je bfl hrup sestkrat prekoracen, zato so izvedli akustitno oblogo 
Sten in Stropa, /foto: Go,ndK, ~(i( 

15 tisoc evrov sredstev parti
cipativnega proracuna. Ker 
se je izkazalo, da tone zados
ca za celostno nadgradnjo . 
obeh plezalnih sten, so lo
kalni plezalci v sodelovanju 
z OS sprozili zbiralno akcijo 
in zbrali blizu 18 tisoc evrov. 
Kot je pojasnil trener pleza
nja in uotelj sporta AleS Jen
sterle, bodo z dograditvijo ve
like in male plezalne stene 
pridobili priblizno 55 kvadra
tnih metrov dodatnih plezal
nih povrsin. » Vse skupaj ho 
stalo 25 tisoc evrov brez op
rimkov, volumnov in blazin. 
Obst.aja se moznost, da malo 

steno potegnemo lez rob ste
ne v telovaqnico, a homo po
cakali do jeseni, saj moramo 
·prej dokupiti se oprimke in 
volurnne za steno ter blazine, 
kar ho tudi zajeten financru 
vlozek,« je.pojasnil Jenster
le. Upajo tudi na finantno 
pomol Direkcije RS za vode. 
Dograditve plezalne stene 
so se namrec lotili zaradi iz. 
gube naravnega plezali.!la 
pod Suso, kjer djrekcija gra
ili zadrzevalnik vode v sldopu 
poplavne zasate Zeleznikov. 

V prihodnje sicer po na
povedih ravnateljice na
meravajo pridobiti vso 

dokumentacijo za prezra
tevanje solskih prostorov in 
dela v roku dveh let tudi re
alizirati. » V nacrtu imamo 
se zakljutek lanskega pro
jekta - obnovo mansarde in 
ustrezno ureditev prostorov 
za poucevanje predmetov s 
podrocja tehnike. V nasled
njem folskem letu bomo za
celi tudi pregled ze izdela
nih naatov za preureditev in 
dograditev solskih prostorov 
in pripravo nove dokumen
tacije, saj zaposleru nirnamo 
prostorskih pogojev za nacr
tovanje dela in pripravo na 
pouk,« je napovedala. 


